



## يونيكاي للأغذية (شركة مساهمة عامة) UNIKAI FOODS P.J.S.C.

Date: 16<sup>th</sup> February 2026

التاريخ : 16 فبراير 2026

Mr. Hamed Ahmad Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai – United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي المحترم  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Results of the Extraordinary General Assembly meeting of Unikai Foods P.J.S.C**

الموضوع: نتائج إجتماع الجمعية العمومية الغير عادية لشركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع

Dear Sir,

السادة الكرام ،

We would like to inform you that the Extraordinary General Assembly meeting of Unikai Foods P.J.S.C., was held today, Monday, 16<sup>th</sup> February 2026 at 11.00 a.m. virtually as well as physically at Unikai Foods P.J.S.C's head office located in Al Quoz 1, Dubai.

نود أن نحيطكم علماً بأنه قد تم عقد اجتماع الجمعية العمومية غير العادية لشركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع اليوم، الاثنين، الموافق 16 فبراير 2026 في تمام الساعة 11:00 صباحاً، وذلك افتراضياً وكذلك حضورياً في المقر الرئيسي لشركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع الكائن في منطقة القوز 1، دبي.

We hereby notify you of the results of the voting on the special resolutions placed before the said Extraordinary General Assembly of the Company.

نود أن نخطركم بنتائج التصويت على القرارات الخاصة التي عُرضت على الجمعية العمومية الغير عادية للشركة.

### Resolutions:

القرارات :

1. To approve the Board of Directors' recommendation in regards to the voluntary conditional cash offer submitted by Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C., to acquire a minimum of 50% +1 share and up to 51% of the issued and paid-up ordinary share capital of UNIKAI Foods P.J.S.C for AED 6.6 in cash for each UNIKAI Share ("Acquisition"), and clarifying the impact of implementing acquisition offer on the Company, after obtaining necessary approvals from relevant regulatory authority.

**Voting Result: Not Approved**

1. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن العرض النقدي الطوعي المشروط المقدم من شركة الوافر لخدمات التسويق ش.م.ك.م، للاستحواذ على حد أدنى قدره 50% + سهم واحد وحتى 51% من رأس المال المصدر والمدفوع لأسهم شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع بسعر 6.6 درهم نقداً لكل سهم من أسهم يونيكاي («الاستحواذ»)، وبيان أثر تنفيذ عرض الاستحواذ على الشركة، بعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهة الرقابية المختصة.

نتيجة التصويت : عدم الموافقة

2. To approve the independent view on Offer Document submitted by Al Mal Capital PSC, Independent Financial Adviser, and the opinion submitted by Abdulla Alawadi Advocates and Legal Consultants LLC, the legal adviser, appointed in relation to the Offer submitted by Al Wafir Marketing Services Company K.S.C.C.

**Voting Result: Not Approved**

2. الموافقة على الرأي المستقل بشأن مستند العرض المقدم من شركة المال كابيتال ش.م.ع، المستشار المالي المستقل، والرأي المقدم من مكتب عبد الله العوّضي للمحاماة والاستشارات القانونية ذ.م.م، المستشار القانوني المعين فيما يتعلق بالعرض المقدم من شركة الوافر لخدمات التسويق ش.م.ك.م.

نتيجة التصويت : عدم الموافقة

P.O.Box: 6424 Dubai, U.A.E. T: +971 4 5076800 Toll Free: 800864524 F: +971 4 5076987 E: info@unikai.com

ص.ب. ٦٤٢٤، دبي، أ.ع.م. هاتف: +٩٧١ ٤ ٥٠٧٦٨٠٠ الرقم المجاني ٨٠٠٨٦٤٥٢٤ فاكس: +٩٧١ ٤ ٥٠٧٦٩٨٧

www.unikai.com



## يونيكاي للأغذية (شركة مساهمة عامة) UNIKAI FOODS P.J.S.C.

<p>3. To approve the voluntary conditional cash acquisition offer submitted by Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C to acquire a minimum of 50% +1 share and up to 51% of the issued and paid-up ordinary share capital of UNIKAI Foods P.J.S.C for AED 6.6 in cash for each UNIKAI Share.</p> <p><b>Voting Result: Not Approved</b></p>	<p>3. الموافقة على العرض النقدي الطوعي المشروط للاستحواذ المقدم من شركة الوافر لخدمات التسويق ش.م.ك.ع، للاستحواذ على حد أدنى قدره 50% + 1 سهم واحد وحتى 51% من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع بسعر 6.6 درهم لكل سهم من أسهم يونيكاي نتيجة التصويت : عدم الموافقة</p>
<p>4. To authorize the Board to take such steps as may be necessary for obtaining approvals, statutory, contractual or otherwise, in relation to implementation of the above Acquisition and to settle all matters arising out of and incidental thereto including but not limited to taking approval from Capital Market Authority, DFM or any third party whether within or outside of the United Arab Emirates (as applicable) and to sign and execute all deeds, applications, documents and writings that may be required, on behalf of the Company and also to delegate all or any of the above powers to one or more Director(s) / CEO / Board Secretary of the Company and generally to do all acts, deeds and things that may be necessary, proper, expedient or incidental for the purpose of giving effect to the above referred Resolutions</p> <p><b>Voting Result: Not Approved</b></p>	<p>4. تفويض مجلس الإدارة باتخاذ ما يلزم من إجراءات للحصول على الموافقات المطلوبة، سواء كانت تشريعية أو تعاقدية أو غير ذلك، فيما يتعلق بتنفيذ عملية الاستحواذ المذكورة أعلاه، وتسوية جميع المسائل الناشئة عنها أو المرتبطة بها، بما في ذلك - على سبيل المثال لا الحصر - الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، وسوق دبي المالي، أو أي طرف ثالث داخل أو خارج دولة الإمارات العربية المتحدة (حسب الاقتضاء)، والتوقيع على جميع الصكوك والطلبات والمستندات والمحرمات اللازمة وتنفيذها نيابة عن الشركة، وكذلك تفويض أي من هذه الصلاحيات أو جميعها إلى عضو أو أكثر من أعضاء مجلس الإدارة أو الرئيس التنفيذي أو أمين سر مجلس الإدارة، والقيام عموماً بجميع الأعمال والتصرفات والإجراءات اللازمة أو المناسبة أو الملائمة أو المرتبطة بغرض تنفيذ القرارات المشار إليها أعلاه.</p> <p>نتيجة التصويت : عدم الموافقة</p>

**Accordingly, none of the proposed resolutions set out in the EGM notice have been approved.**

The Company will evaluate the next steps, if any, and will update Dubai Financial Market in due course in accordance with the applicable regulations.

We kindly request you to take this disclosure on record and disseminate it to all relevant stakeholders.

By order of the Board

For Unikai Foods P.J.S.C

وبناءً عليه، لم تتم الموافقة على أي من القرارات المقترحة الواردة في إشعار الجمعية العمومية الغير عادية.

ستقوم الشركة بتقييم الخطوات التالية، إن وجدت، وستقوم بتحديث سوق دبي المالي في الوقت المناسب وفقاً للأنظمة المعمول بها.

نرجو منكم أخذ هذا الإفصاح بعين الاعتبار وتعميمه على جميع أصحاب المصلحة المعنيين.

بأمر من مجلس الإدارة  
عن شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع

Mana AlMulla  
Chairman of the Board

CC: Capital Market Authority



ماتع الملا  
رئيس مجلس الإدارة

نسخة إلى : هيئة سوق المال

P.O.Box: 6424 Dubai, U.A.E. T: +971 4 5076800 Toll Free: 800864524 F: +971 4 5076987 E: info@unikai.com  
ص.ب: ٦٤٢٤، دبي، أ.ع.م. هاتف: +٩٧١ ٤ ٥٠٧٦٨٠٠ الرقم المجاني ٨٠٠٨٦٤٥٢٤ فاكس: +٩٧١ ٤ ٥٠٧٦٩٨٧

www.unikai.com